
Referat fra årsmøde i FR-afdelingen d. 3 januar 2017 
Dagsorden : 

 

1. Valg af dirigent 

2. Året der gik 

3. Økonomi 

4. År 2017 

5. Valg af udvalgsmedlemmer 

6. Valg af bestyrelsesrep. 

7. Evt. 

1 

Bjarne Nielsen blev valgt. 

2. 

Allan bød de fremmødte velkommen. 

Der blev kørt to publikumsløb i 2016. Klubmestersaksløbet blev aflyst.  

Resultater DM m.m.  ( top 10 ) 

DM Crosskart kl. 125 ccm.  

Sofie Sørensen       9. pl. 

DM Crosskart kl. 250 ccm. 

Simon Sørensen        2. pl. 

Simon kørte sig i øvrigt til en 1. pl. i CKKDK mesterskabet. 

Rallycross Super 2000 

Mads Kristensen     5. pl. 

Rasmus Vendelbo   8. pl. 

Folkerace Ladies DM 

Line Damgaard      10. pl. 

Folkerace  U-16 DM 

Mathias Thomasen   4. pl. 

Kristian Grewy          9. pl. 

Folkerace  U-18 DM 

Caroline Grewy        5. pl. 

Folkerace KL. 1 DM 

Dani Damgaard       10. pl. 



I holdturneringen, i Folkerace, blev det til en 5. plads. 

Vedr. afvikling af løbene er der kun kommet positive tilkendegivelser fra alle sider. 

Der har været afholdt et evalueringsmøde d. 27.10. Her blev der fundet 3 personer, som tovholdere, til at tage sig 

af vedligeholdelse af banen og andre gøremål inden løb. 

Klubhus m.m. :  Mike Sørensen 

Bane : Thomas Andersen 

Græs m.m.: Henrik Thomasen   

3. 

 

Niels Kr. Højriis fremlagde regnskabet, som viste et pænt overskud. Regnskabet blev godkendt. 

 

4. 

 

Der er planlagt 2 publikumsløb, og åbent hus i 2017. 

Datoer for de 2 løb er 23 april ( FR cup, alle klasser) og 16 september (Crosskat og åbent folkerace).   

Åbent hus er 13 maj.  

. 

Planerne vedr. ændring af baneforløbet er kommet et skridt nærmere. Forløbet er tegnet og DASU har regnet på 

evt. ændring af støj, som Ikast-Brande Kommune har godkendt. 

Gert har kontakt til kommunen og firmaer om levering og godkendelse af materialer til banen. 

Gert og Thomas m. fl. arbejder videre med sagen. 

 

 

5. 

 

Følgende blev valgt: 

 

Allan Jensen   

Thomas Andersen 

Mike Sørensen 

Gert Kjeldsen 

Emil Hammer 

 

Supp.: 

Mike Nielsen 

Niels Kr. Højriis 

 

6. 

 

Allan Jensen blev valgt. 

   

  7. 

 

Der blev snakket om det nye baneforløb og der er allerede planlagt arbejdsdag d. 7.1. 

Derudover blev der snakket om løst og fast, som ikke er nemt at genfortælle, da der blev snakket på 

kryds og  tværs. 

Ref.: Niels Kr. Højriis 


